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Abstract (en)
The invention relates to a mounting for wings of windows, doors or the like, especially turn-and-tilt wings, with an upper swivel rod of variable length
which starts from a pivot bearing located on the frame and terminates in a longitudinal guide of the wing, and in which, to achieve a left-hand/right-
hand use of the mounting, two of these parts are mutually reversible. To achieve a solution which is simple and, in particular, advantageous in
functional terms, there is a revolving-joint connection between the adjustment end (10) and the swivel-rod portion (17) located on the casement,
which connection can be released from a rotationally secured position by displacement of the adjustment end (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Beschlag für Flügel (2) von Fenstern, Türen oder dergleichen, insbesondere Drehkippflügel, mit einer oberen
längenveränderbaren Ausstellstange (6), welche von einem rahmenseitigen Drehlager (3) ausgeht, in einer Längsführung des Flügels (2) endet
und bei welcher zur Erzielung einer Links-/Rechtsverwendung des Beschlages zwei von diesen Teilen zueinander umwendbar sind und schlägt zur
Erzielung einer einfachen und insbesondere funktionell vorteilhaften Lösung vor, daß eine Drehgelenkverbindung zwischen Verstellende (10) und
flügelrahmenseitigem Ausstellstangenabschnitt (17) vorgesehen ist, welche aus einer drehgesicherten Position durch Verlagerung des Verstellendes
(10) freigebbar ist.
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